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• Hele lampeprojektet er færdigt og alle lamper lyser som de skal. 
 

• Udfordring med at vi har brugt for billige pærer, som ganske enkelt brænder af, men vi 
skifter til en bedre kvalitet fremadrettet. 
 

• Gartnersamarbejde 2017 og niveau herfor drøftet. Fremlægges som en del af 
vedligeholdelsesplanen til generalforsamlingen. 
 

• Møde med landinspektør og Guldborgsund Kommune i marts måned. 
 

• Regnskab 2016 underskrevet og godkendt. Udsendes sammen med 
generalforsamlingsmateriale. 

 

• Enkelte henvendelser fra grundejere omkring biler, campingvogne og affald på enkelte 
grunde. Vi tager dialog med de pågældende. 
 

• Forventet forstående generalforsamling til drøftelse. 

 


